

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called to resume the debate on the inquiry of the Honourable Senator Cook calling the attention of the Senate to certain matters relating to the development of hydro power in Labrador, and to the development of the offshore oil resources of Newfoundland,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

Pursuant to the Order of the Day, the Senate resumed the debate on the inquiry of the Honourable Senator Barrow calling the attention of the Senate to the Preliminary Report of the Standing Senate Committee on Banking, Trade and Commerce on the subject-matter of the Bill C-57, intitled: "An Act to amend the Excise Tax Act and the Excise Act and to provide for a revenue tax in respect of petroleum and gas", tabled in the Senate on 19th May, 1981.

Debated.

The Order of the Day being called for the consideration of the Third Report of the Special Committee of the Senate on the Northern Pipeline, entitled: "Enhanced Oil Recovery in Canada", tabled in the Senate on 2nd April, 1981,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called to resume the debate on the inquiry of the Honourable Senator Murray calling the attention of the Senate to the government's Special Investment Tax Credit Program for areas of greatest disparity, announced in the Budget address of October 28th, 1980, and to inter-ministerial confusion in the concept and design of the program,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

The Order of the Day being called to resume the debate on the consideration of the Fourth Report of the Standing Joint Committee on Regulations and other Statutory Instruments,

It was—

Ordered, That it be postponed until the next sitting of the Senate.

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Cook, attirant l'attention du Sénat sur certaines questions relatives au harnachement de l'énergie hydro-électrique du Labrador et à la mise en valeur des ressources pétrolières sous-marines de Terre-Neuve,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

Suivant l'Ordre du jour, le Sénat reprend le débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Barrow, attirant l'attention du Sénat sur le rapport préliminaire du Comité sénatorial permanent des banques et du commerce sur la teneur du Bill C-57, intitulé: «Loi modifiant la Loi sur la taxe d'accise et la Loi sur l'accise et prévoyant un impôt sur les revenus pétroliers», rapport déposé au Sénat le 19 mai 1981.

Débat terminé.

A l'appel de l'Ordre du jour pour l'étude du troisième rapport du Comité spécial du Sénat sur le pipe-line du Nord, intitulé: «La récupération améliorée du pétrole au Canada», déposé au Sénat le 2 avril 1981,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur l'interpellation de l'honorable sénateur Murray, attirant l'attention du Sénat sur le Programme spécial de crédit d'impôt à l'investissement pour les régions où la disparité est la plus grande, annoncé par le gouvernement dans le discours du Budget du 28 octobre 1980, et sur la confusion interministérielle que révèle l'idée générale et les grandes lignes du programme,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.

A l'appel de l'Ordre du jour pour la reprise du débat sur l'étude du quatrième rapport du Comité mixte permanent des règlements et autres textes réglementaires,

Il est—

Ordonné: Qu'il soit différé à la prochaine séance du Sénat.